
1 

 

Protokół Nr: XXXIV/2022 

 

Nazwa sesji:  XXXIV zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  02.08.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala Narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:28 

Godzina zakończenia:  09:28 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Wiesław Kuterbach 

2. Józef Litwiński 

3. Franciszek Bajan 

4. Maria Preweda 

5. Jan Dec 

6. Bogusława Lichacz 

7. Krzysztof Gujda 

8. Stanisław Mątkowski 

9. Janusz Sopel 

10. Waldemar Sęga 

11. Ryszard Pietrucha 

12. Piotr Jacyk 

13. Antoni Mach 

14. Ryszard Osowski 

15. Zenon Kociołek 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 15 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Wniosek formalny Radnego Józefa Litwińskiego o dodanie punktu do porządku obrad w 

punkcie szóstym: Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla pedagogów specjalnych, psychologów i terapeutów pedagogicznych 

zatrudnionych w przedszkolach i szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Wielkie Oczy. 

 

Pan radny J. Litwiński złożył wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad - w punkcie 

szóstym: Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
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zajęć dla pedagogów specjalnych, psychologów i terapeutów pedagogicznych zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Wielkie Oczy. Poddano 

wniosek pod głosowanie. Wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad przyjęto 

jednogłośnie. Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił informatyka o zmianę porządku obrad. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie 

(zał. nr 2). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Józef Litwiński 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 

4). Pytań i dyskusji nie było. Poddano projekt uchwały pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielkie Oczy na 

rok szkolny 2022/2023. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielkie Oczy na rok 

szkolny 2022/2023 (zał. Nr 5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielkie Oczy na rok szkolny 

2022/2023 podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 
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Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla pedagogów specjalnych, psychologów i terapeutów pedagogicznych zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Wielkie Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

pedagogów specjalnych, psychologów i terapeutów pedagogicznych zatrudnionych w przedszkolach i 

szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina Wielkie Oczy (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano projekt uchwały pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów specjalnych, psychologów i terapeutów 

pedagogicznych zatrudnionych w przedszkolach i szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

8. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny A. Mach zapytał dlaczego oświetlenie ulic w poprzednich latach w okresie letnim było 

włączone do godziny 23:00, a aktualnie jest do 22:00. Pan sekretarz odpowiedział, że nie było 

żadnych sygnałów od mieszkańców żeby wydłużyć oświetlenie do godz. 23:00, a w związku z 

rosnącymi cenami energii elektrycznej postanowiono ograniczyć wydatki. Pan radny F. Bajan 

przedstawił sprawę zniszczonej drogi lubaczówki oraz zgłosił potrzebę wystosowania pisma do 

nadleśnictwa. Pan sekretarz Z. Pałczyński odpowiedział, że rozmawiał z Nadleśniczym i obiecał 

naprawić tą drogę ale trzeba też wystosować pismo z ponagleniem aby określić konkretną datę 

naprawy. Pan radny P. Jacyk zapytał czy zmieniła się stawka na dostawę gazu. Pan sekretarz 

odpowiedział, że mamy jeszcze dwuletnią umowę na dostawę gazu, która obowiązuje do końca 

lutego 2023 r. i w związku z tym, że umowa dobiega końca staramy się żeby nie występować jako 

podmiot pojedynczy tylko dołączyć do grupy zakupowej i wspólnie zakupić większą ilość gazu dzięki 

czemu można uzyskać niższą cenę. Pan radny P. Jacyk zapytał czy został rozstrzygnięty przetarg na 

budowę hali sportowej w Łukawcu. Zapytał również o budowę chodników przy drodze w Kobylnicy 

Wołoskiej oraz czy zmieniły się stawki na dowóz dzieci do szkół. Sekretarz odpowiedział, że stawki 

określane są na rok szkolny. Odbyły się dwa przetargi na budowę sali sportowej w Łukawcu. W 

pierwszym przetargu nie było żadnego oferenta, w drugim przetargu było dwóch oferentów. Kwota 

jaką otrzymaliśmy na budowę sali tj. 6 mln 800 tys. zł, najniższa oferta wynosiła 12 mln zł, w związku 

z czym przetarg został unieważniony i został ogłoszony ponownie. Są takie pogłoski, że Rząd nosi się z 

zamiarem żeby zwiększyć dofinansowanie aby Gminy mogły zrealizować te zadania. Ponieważ jest to 

problem, który dotyczy wszystkich Gmin. Pan sekretarz Z. Pałczyński powiedział, że otrzymaliśmy 

odpowiedź na petycję, w której Rada Powiatu informuje, że petycja jest zasadna jednak nie ma 

środków na aktualną realizację tych zadań ponieważ jest wiele wcześniej rozpoczętych inwestycji, 

które trzeba zrealizować. Działania zostaną podjęte w przyszłości jednak w nieokreślonym terminie. 

Pani radna B. Lichacz poruszyła temat czyszczenia rowów oraz zakrzaczeń w Łukawcu – Tarnawskie 

oraz budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Pan sekretarz Z. Pałczyński powiedział, że w 

pierwszym naborze Gmina jest na liście rezerwowej, mieszkańcy mogą składać wniosek również do 

drugiego projektu oraz wyjaśnił kryteria naboru. Rozpoczęła się dyskusja na temat naboru wniosków 

na przydomowe oczyszczalnie ścieków. Pan radny P. Jacyk zapytał o informację odnośnie drobnicy 

opałowej. Pan sekretarz Z. Pałczyński odpowiedział, że jest to informacja i można się zgłosić do 

leśniczych na własnym terenie. Pan rady W. Kuterbach zapytał czy na podstawie regulaminu czy 

innych przepisów prawa gospodarstwa jedno lub dwu osobowe zostaną wykluczone z naboru na 

przydomowe oczyszczalnie ścieków. Pan sekretarz odpowiedział, że w regulaminie trzeba było 

określić kryteria wyboru. Regulamin został określony przez Wójta Gminy po konsultacjach z radnymi 

na komisji. 

 

Osoby proszące o głos 

Bogusława Lichacz 

Franciszek Bajan 

Piotr Jacyk 
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9. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 09:28.  
 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


